
 

 

 

Medlem af Folketinget Flemming Møller Mortensen (S) har den 17. april 2018 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 712 til sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 712: 

” Er ministeren også personligt tilhænger af at lovgive om, at cigaretpakkerne skal 

gøres neutrale, selv om det ikke er regeringens politik, ligesom ministeren har givet 

udtryk for, at hun »personligt« er tilhænger af at indføre røgfri skoletid i folkeskolen, 

som Det Konservative Folkeparti har foreslået, selv om det ikke regeringens politik at 

indføre »røgfri skoletid«?” 

 

Svar: 

Jeg har flere gange sagt, at jeg ikke er modstander af standardiserede cigaretpakker. 

DeŶ Ŷye hovedlov på tobaksoŵrådet soŵ opfølgŶiŶg på EU’s tobaksvaredirektiv fik 

fuld virkning fra maj 2017. Jeg mener derfor, at det mest fornuftige er, at vi lader de 

nye advarsler virke, før vi ændrer pakkernes udseende igen.  

 

 

Med venlig hilsen 
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